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V auguste 2009 vláda Roberta Fica na výjazdovom rokovaní vo Svidníku prisľúbila štátnu finančnú podporu
na vybudovanie priemyselného parku v meste. Ministerstvo hospodárstva z finančných dôvodov navrhuje iný
postup – najprv nájsť strategického investora, až potom stavať priemyselné zóny či parky. Stopnutie
dotácie sa rovnako dotkne aj Topoľčian, lokality Chotín pri Komárne či Kráľovského Chlmca. Rezortný
minister už predložil do pripomienkového konania materiál, v ktorom žiada vládu o zrušenie podpory
spomínaných projektov výstavby priemyselných parkov. Prednosta Mestského úradu vo Svidníku Vladimír
Popík vyjadril nad tým poľutovanie. „Chápal by som, ak by sa pre ťažkú finančnú situáciu posunuli termíny
v odsúhlasených lokalitách. Je jasné, že ak chýbajú konkrétni investori, je zbytočné investovať do
prázdnych areálov. Taká situácia je aj vo Svidníku,“ povedal Popík.
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